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NIČIVÝ POŽÁR ŘÁDIL NA VLČÍ HOŘE

ZÁVĚREČNÁ PREZENTACE PŘÍBĚHŮ NAŠICH SOUSEDŮ

4/2023
PONDĚLÍ 24. DUBNA

V úterý 4. dubna 2023 byl v půl třetí v noci hasi-
čům ohlášen požár objektu u rozhledny na Vlčí 
hoře. Díky obrovskému nasazení hasičů, kteří 
zasahovali ve velmi těžkém terénu, se podařilo 
zachránit vlastní věž naší historické rozhledny. 
Sousední privátní objekt, který sloužil jako re-
kreační chata, však plameny zničily úplně.
Rozhledna byla plameny silně poškozena, utr-
pěl  především  vnější  dřevěný  obklad,  žárem 
popraskalo několik oken a  lehce byla poško-
zena  i  střecha.  Oheň  se  prohořením  dřevě-
ným oknem dostal ze sousedícího 
objektu i do vnitřních prostor věže 
a  poškodil  i  schodiště.  K  větším 
škodám  uvnitř  díky  hasičskému 
zásahu nedošlo.
Po  dohašení  jsme  neprodleně 
započali  se  základním  zabezpe-
čením  objektu.  Pracovníci  našich 
technických služeb provedli opravu 
oken, provizorně zabezpečili  i po-
škozené schodnice a okraj střechy. 
Členky místního Klubu českých tu-
ristů provedly úklid a rozhledna se 
opět mohla po dvou dnech otevřít 
pro veřejnost.
Celková  škoda  na  rozhledně  je 
předběžně  odhadnuta  na  2  mil. 
korun.  Policie  vyšetřující  požár 
pracuje s několika možnými verze-
mi, kdy jednou z nich je i možnost 
úmyslného  založení.  Technická 
závada byla vyloučena. V průběhu 
velikonočních  svátků  rozhlednu 
navštívilo  několik  stovek  turistů, 
kteří  kromě  vstupného  přispívali 

i  na obnovu  rozhledny. Za  tímto účelem byla 
vyhlášena  i dobročinná sbírka na portálu do-
nio.cz – Pomozte s opravou ohněm poničené 
rozhledny na Vlčí hoře.
Předpokládáme,  že  rozhlednu  velmi  rychle 
opravíme a příští  rok, kdy budeme slavit 135 
let  od  jejího  otevření,  bude  vítat  gratulanty 
zase v plné parádě.
Rozhlednu na vrcholu Vlčí hory v nadmořské 
výšce 581 metrů postavil v roce 1889 Horský 
spolek  pro  nejsevernější  Čechy  podle  plá-

nu  rumburského  stavitele  Josefa  Hampela. 
Na  rozhlednu  vede  64  schodů  a  je  nejstarší 
rozhlednou  Šluknovska.  Z  rozhledny  je  vyni-
kající kruhový výhled, za dobré viditelnosti do-
hlédnete až na část Jizerských hor a Krkonoš, 
daleko do Saska i do Českého středohoří. Vr-
chol je vulkanického původu z období třetihor, 
je  tvořen  čedičem,  který  obsahuje  značné 
množství magnetovce vychylující střelku kom-
pasu až o 40 stupňů od správného směru.

Jan Kolář, starosta města

TURISTÉ VYHLÁSILI SBÍRKU NA POŽÁREM 
POŠKOZENOU ROZHLEDNU VLČÍ HORA

V  rumburském  kulturním  domě  proběhla 
v pondělí 27. března přehlídka medailonků pa-
mětníků z našeho regionu.
Vybrané  osobnosti  představili  žáci  gymnázia 
Rumburk, základních škol ve Varnsdorfu, Šluk-
nově,  Rumburku,  Dolní  Poustevně,  Jiříkově 
a Krásné Lípy.
Naše město  reprezentoval  tým  pod  vedením 
Mgr.  Evy  Salovové  ve  složení: Alojz  Lhoták, 

Sofie Elsa Hlavatá, Klára Kebortová, František 
Dlask a Valentýna Vychodilová. V medailonku 
žáci  zachytili  životní  osudy  našeho  občana 
pana  Stanislava  Strašila.  Jejich  práce  byla 
porotou oceněna symbolickým třetím pořadím. 
Děkujeme našim dětem za skvělou reprezen-
taci našeho města.
Zajímavostí bylo, že vzpomínky dalšího naše-
ho rodáka pana Helmuta Schnittnera zpraco-

vali žáci základní školy U Nemocnice v Rum-
burku.
Poděkování patří společnosti Post Bellum a re-
gionální koordinátorce paní Lucii Syrovátkové.
Kompletní  medailonky můžete  najit  na  webu 
www.pribehynasichsousedu.cz.

Jana Drobečková, 
místostarostka města
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VELIKONOČNÍ 
VÝSTAVA KRASLIC

V KRÁSNÉ LÍPĚ VZNIKLA NOVÁ 
CESTOVATELSKÁ TRADICE

RYBÁŘI HODNOTILI ČINNOST SVÉ ORGANIZACE

JARNÍ BÁL UKONČIL 
LETOŠNÍ PLESOVOU 
SEZONU 

Vernisáž výstavy Velikonoční zvyky a obyčeje 
proběhla  v  podvečer  16.  března  v  rumbur-
ském muzeu. Komentovanou prohlídkou pro-
vedl návštěvníky krásnolipský sběratel kraslic 
pan doktor Jan Prokop Škoda. Bohatou histo-
rii a různé techniky zdobení kraslic si na desít-
kách exponátů návštěvníci mohli prohlédnout 
až do 7. dubna.

Poslední  březnový  víkend,  v  sobotu  25.,  se 
v  krásnolipském  kulturním  domě  konal  první 
ročník  nejsevernějšího  cestovatelského  festi-
valu BigTrip.CZ.
Pět výborných přednášek, pět silných příběhů 
včetně jedné televizní hvězdy. Sál plný fanouš-
ků cestování, lokální pivo, světová káva, pokr-
my na cesty i z cest, výstava kabelek z cesty 
kolem světa…, ale především, absolutně po-
hodová atmosféra. Tak lze ve stručnosti popsat 

nad očekávání vydařený první ročník. Beze vší 
skromnosti, troufáme si říci… POVEDLO SE!
Vznikla  tak  nová  tradice  lehce  nekorektního 
nebo  chcete-li  odlišného  formátu  cestovatel-
ského  festivalu  u  nás  v  Krásné  Lípě.  Druhý 
ročník už se pomalu chystá.
Velké  díky  všem  kdo  jste  přišli,  partnerům 
a všem kdo pomáhali. Díky!

Ladislav a Kateřina Bezděkovi

V Domě rybářů se v sobotu 25. března 2023 
sešli  na  výroční  schůzi  členové místní  orga-
nizace Českého rybářského svazu. Za město 
Krásná  Lípa  se  jednání  zúčastnila  místosta-
rostka  Jana  Drobečková,  která  rybáře  se-
známila  s  akcemi  města  v  oblasti  nakládání 
s  vodami  i  dalšími  investičními  záměry  pro 
budoucí  období.  Rybáři  projednali  mimo  jiné 
úkoly  vyplývající  z  19.  republikového sněmu, 
který se konal v Průhonicích, a usne-
sení z územní konference ČRS v Ústí 
nad Labem. Úkolem všech řadových 
rybářů je také ochrana životního pro-
středí  a  čistota  vod.  Musí  dále  dbát 
zákazu rozdělávání ohně, neboť naše 
sportovní revíry se nacházejí v chrá-
něném  území  Labských  pískovců 
a  Lužických  hor.  V  případě  zjištění 
jakékoliv  havárie  je  povinností  ka-
ždého  rybáře  nahlásit  tuto  havárii 
a  být  nápomocen  při  jejím  řešení, 
odběru  vzorků  vody  a  sepsání  zápi-

su.  Brigádní  činnost  členů  spolku  se  skládá 
z údržby revíru, práce okolo klubovny, údržby 
strojů a veškerého majetku MO Krásná Lípa. 
Členská  základna  je  tvořena  149  členy,  tedy 
118 muži a 10 ženami. V dorosteneckém věku 
15+ je 7 členů, dětí je celkem 14. Rybáři pečují 
o většinu vodních nádrží na našem území, kdy 
většina je ve vlastnictví města Krásná Lípa.

Jan Kolář

Posledním akcí v letošním úvodu roku nesoucí 
se v duchu plesů v kulturním domě byl v so-
botu 17. 3. Jarní bál pořádaný folklorním sou-
borem Lužičan. Předcházeli mu reprezentační 
ples města, sportovní ples a Maškarní bál Tol-
štejnského panství. Kulturní dům tak v letošní 
plesové sezoně mohl díky práci pořadatelů na-
bídnout důstojné zázemí čtyřem plesům, které 
se těšily velkému zájmu veřejnosti.

Foto: Jiří Havelka
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ZÁPASU SE V KRÁSNÉ LÍPĚ DAŘÍ

VELIKONOČNÍ TVOŘENÍ V KULTURNÍM DOMĚ

VELIKONOČNÍ TVOŘENÍ V APARTHOTELU LÍPA

Tradiční Velikonoční turnaj v řeckořímském zápase se konal v sobotu 
25. března 2023 v naší tělocvičně. Účastnila se ho téměř stovka borců, 
97 zápasníků a zápasnic z 12 oddílů, mezi nimi 2 ukrajinští účastníci. 

Velké poděkování patří  všem organizátorům v čele s panem Pavlem 
Doksanským.

Na Apríla přišli do kulturního domu děti v doprovodu svých rodičů, aby 
si společně upletli pomlázku pod vedením členů FS Dykyta. Čekaly tu 
na ně  i dvě  tvořivé dámy paní Daňková a Chroustovská, které si pro 
malé  výtvarníky  připravily  zdobení  vajíček,  věnečků a  dalších  veliko-

nočních ozdob. Práce všechny bavila a se svými výtvory odcházeli spo-
kojeně domů.

Alena Starostová

7. dubna pořádal folklorní soubor Lužičan svou již tradič-
ní akci Velikonoční tvoření a posezení s muzikou. Prostor 
poskytnutý Aparthotelem Lípa praskal ve švech a na své 
si přišla více než stovka účastníků. Tentokrát se program 
odpoledne obohatil o vystoupení dětí z Křiničánku. Děti 
si  užily  tvoření,  zpívání  i  tancování.  Nechybělo  pletení 
pomlázek, malování perníčků  i soutěž o nejpodařenější 
výtvor.  Dospěláci  si  pochutnali  na  koláčích,  chlebu  se 
sádlem, pivečku a ještě si s muzikou zazpívali. Toto spo-
lečné setkání čtyř generací (vnoučat, dětí, rodičů i praro-
dičů) se stalo hezkou a úspěšnou tradicí Lužičanu. Dě-
kujeme vedení Aparthotelu za umožnění tuto akci v jeho 
prostoru pořádat a všem co přišli s námi strávit příjemné 
velikonoční odpoledne.

Naďa Semelková
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ROZHOVOR STAROSTY JANA KOLÁŘE SE SIMONOU DAVÍDKOVOU

Simona Davídková, rodačka z Rumburku 
je mimo jiné rozhodčí mezinárodního cyk-
listického svazu UCI a šéfka největšího 
českého portálu RoadCycling.cz o silniční 
cyklistice. Aktuálně je také ředitelkou me-
zinárodního cyklistického závodu Tour de 
Feminin, který je nerozlučně spjat s Krás-
nou Lípou.

Simono, známe se hodně dlouho, ale až 
dneska mi došlo, že jsem Tě na kole nikdy 
neviděl. Jak na tom vlastně s kolem jsi, 
taky Tě tak tlačí sedlo?
Známe  se  opravdu  hodně  dlouho,  a  hlavně 
z lyží, ty mi pořád jdou… Na kole jsem hrozně 
moc chtěla jezdit, závodit, ale několikrát jsem 
z něj spadla, mám pod lokty zarostlé i kamín-
ky  a  už  v  sedmnácti  letech  mě  oslovili  roz-
hodčí, zda bych jim nepomohla a už to dělám  
33 let a opravdu není čas na pravidelné ježdě-
ní. Nyní  „na důchod“ uvažuji o nějaké pěkné 
elektrické silničce.

Na budoucí důchodkyni pořád dobrý… 
Jako pojítko s minulostí cyklistických zá-
vodů mám v paměti, v devadesátkách, ne-
přehlédnutelně žlutou Škodu 1000 MB Tvé-
ho tatínka Eduarda Richtera, která měla, 
pro mě tehdy nelogicky, střešní okénko 
nad zadními sedadly. Byl s ní i na mé svat-
bě. Vzpomínáš?
Jasně  že  vzpomínám,  dokonce  jsem  ji  jed-
nou  ukradla  před  domem  s  mým  tehdejším 
přítelem, protože  to byla doba,  kdy  se  v  au-
tech běžně nechávaly klíčky, a jeli jsme kamsi 
na party. A to okno bylo vzadu z toho důvodu, 
abychom  mohli  natáčet  závody  na  videoka-
meru  a  neohrožovali  řidiče.  Jinak  v  součas-
né době  rozhodčí  také  vykukují  ze  střešních 
oken, především ze zadní  sedačky,  to  zane-
dlouho  uvidí  diváci  při  dubnových  a  květno-
vých závodech, které nás čekají.

Takže je jasné, že cyklistika Tě nemohla 
míjet. Ale to, že kvůli nebo díky ní objedeš 
nakonec téměř celý svět, to jsi asi netuši-
la? Využila jsi tak i svoji skvělou jazykovou 
výbavu.
To  jsem v  tom 89.  roce,  když  jsem si  dělala 
první oficiální zkoušky na rozhodčí, fakt netu-
šila. Hodně mi pomohla francouzština, kterou 
jsem měla  na  gymplu  jako  hlavní  cizí  jazyk. 
Za  komunistů  jsme  si  s  kamarádkou  děla-
ly  legraci,  kdy  to  proboha  využijeme,  kdy  se 

dostaneme do Francie... a vidíš, francouzština 
byla  dlouho oficiální  jazyk  cyklistiky,  takže  to 
bylo prostě takové znamení, že to vše do sebe 
zapadá.  Po  30  letech  už  se  snažím  zklidnit, 
ale zatím se mi  to moc nedaří. Nejraději  jez-
dím na závody do Francie, Itálie a Španělska. 
Největším  zážitkem  pro  mě  bylo  Mistrovství 
světa  v Kataru,  kdy  vyhrál  Peter  Sagan  svůj 
druhý  titul mistra  světa  a  La Course by Tour 
de France pro ženy, které jeli svůj závod před 
poslední etapou Tour de France v Paříži. 2 mi-
liony diváků v centru na Champs Élysée, u Ví-
tězného oblouku či u Louvru... to byl opravdu 
velký zážitek a pak když máš VIP vstupenku 
na tribunu v cíli a vidíš Nibaliho dojíždět si pro 
celkové vítězství, to mi nikdo nevezme.

V organizačním týmu Jiřího Vícha, který za-
ložil Tour de Feminin, jsi nebyla, ale pravi-
delně jsi bývala delegována jako rozhodčí. 
Takže dnes můžeš jako ředitelka tohoto zá-
vodu porovnávat zákonitě odlišné pohledy. 
Ona je to vlastně asi především oboustran-
ně užitečná zkušenost. Je to tak?
Jednoznačně. Myslím si, že tím, že mám velké 
zkušenosti  jako UCI  rozhodčí a všichni orga-
nizátoři po celé Evropě se před tebou klepou, 
zda mají vše v pořádku nachystané, zajištěné, 
to opět do sebe perfektně zapadá. Já prostě 
přesně vím, co má být nachystané, zajištěné, 
nemusím to někde hledat, nemusím se nikoho 
ptát. Je to opravdu velká výhoda.

Když se Jiří Vích rozhodl předat pomyslné 
organizační žezlo svým pokračovatelům, 
naštěstí na nabídku kývl Jan Novota se 
spolkem Mandavan, který má k cyklistice 
také hodně blízko. Děláte spolu roky velký 
amatérský cyklistický závod Tour de Zele-
ňák. Ten bude mít za rok už 40. ročník. Také 
pod vaším vedením obrovsky vyrostl.
Díky za ocenění. Bylo to pár let pořádné dřiny, 
ale  dnes  už  to  jede  jak  na  drátkách. Musím 
moc poděkovat všem starostům, policii, úřed-
níkům  a  hlavně  dobrovolníkům,  kteří  s  námi 
spolupracují,  je  to  zásluha spousty  lidí. Když 
to vezmu jen odhadem, na Zeleňáku „vyšívá“ 
určitě  300  lidí. A  vloni  jsme poprvé  vyprodali 
všechno startovné, někteří závodníci přijeli tzv. 
na blint a už se na ně nedostalo. Je to opravdu 
skvělá akce a pro 40. ročník chystáme samo-
zřejmě i nějaká překvapení.

Je taky pravda, že novému týmu u Tour 
de Feminin zrovna štěstí nepřálo. Zrušené 
ročníky kvůli covidu nebo loňské uprchlic-
ké a energetické krizi…
To máš pravdu a velmi mě to mrzelo. Do květ-
na  jsme  pracovali  tak,  jako  by  se  závod  jel. 
Bylo předběžně přihlášeno 41  týmů. Bohužel 
finanční stránka takovéto akce si žádá obrov-
ský finanční budget, abychom to mohli uspo-
řádat  na  úrovni  mezinárodního  UCI  závodu 
v současných standardech, a ten se vloni ne-
podařilo díky zmíněným krizím zajistit. Není to 
jednoduché ani nyní. Je třeba, aby se v pod-
poře spojily především subjekty jako jsou kraj, 
obce, a především Národní sportovní agentu-
ra, bez jejich dotací by se závod nemohl usku-
tečnit asi už nikdy. Všichni nás dost napínají, 

ale pevně doufám, že to letos klapne.

Aby to nebylo tak fádní, přišli jste pro le-
tošek s dalšími cyklistickými novinkami. 
Pokud vše vyjde, tak České Švýcarsko 
a Šluknovsko bude cyklistickým rájem. Po-
víš něco blíže?
Ano,  uděláme  s  našeho  výběžku  cykloráj... 
Snažíme  se  přitáhnout  našimi  akcemi  co 
nejvíce  závodníků,  kteří  přivezou  do  našeho 
kraje  peníze  –  na  ubytování,  do  restaura-
cí atd. Už za pár  týdnů, 22. a 23. dubna,  se 
uskuteční v Krásné Lípě a v České Kamenici 
závod Českého poháru Elite mužů Škoda Cup 
2023, který se zde nikdy nejel a to byl pro nás 
motor, protože hobíky  tu máme, ženy UCI  tu 
máme, tak jsme sem nalákali ještě tu nejvyšší 
ligu u nás – muže elitní kategorie. Ti pojedou 
ve 13 hodin 11krát okruh z náměstí na Kyjov, 
do Doubice a přes Vápenku zpět do Lípy,  to 
bude maso. Dopoledne pak nastoupí v 10 ho-
din hobíci  v  závodě Peklo Severu Road N°1 
(v České Kamenici to bude N°2) a ti si Vápen-
ku dají 5x. Pamětníci si určitě vzpomenou, že 
se tu na stejném okruhu, jen se startem a cí-
lem na Vápence,  konal  závod O putovní  po-
hár Rumburské  vzpoury,  který  pořádal  právě 
můj táta s dalšími lidmi z TJ Rumburk a který 
skončil  21.  ročníkem  v  roce  1995.  Dokonce 
posledním  držitelem  broušeného  poháru  se 
stal za trojí vítězství krásnolipský rodák Pavel 
Ponížil. Celé  je  to pro mě prostě srdeční zá-
ležitost,  proto  jsem  začala  o  obnovu  závodu 
usilovat. Snad se to povede.
V rámci Tour de Feminin bychom chtěli v bu-
doucnosti  zařadit  i  paralelní  závod  opět  pro 
hobíky  s  názvem  Bohemia  Swiss  Tour.  Ho-
bíci  pojedou  vždy  dopoledne  před  ženami. 
Od časovky po 4. etapu. Hodně fanoušků nás 
za tento počin chválí, ale musím přiznat, že by-
chom i dost zasekali civilní dopravu ve výběž-
ku na celé čtyři  dny. Snad nám  to necyklisté 
odpustí.
A  když  už  jsem  v  těch  novinkách,  tak  jsme 
letos  poprvé  závodníkům umožnili  přes  zimu 
vyzkoušet  si  naše  tratě  i  virtuálně na platfor-
mě ROUVY – eRace by Tour de Feminin, který 
se jel nyní 4 středy po sobě a účastnilo se ho 
spoustu hobíků z celého světa.

Ona jedna věc jsou skvělé nápady, ale 
druhou stránkou je ekonomika. Jaké jsou 
celkové náklady na takový mezinárodní zá-
vod v našich podmínkách? A jak se shání 
v dnešní době sponzoři?
Jak už jsem říkala, pokud to chceš dělat oprav-
du na  vysoké úrovni  jsou  to  náklady  v milio-
nech korun. Náklady na Tour de Feminin jsou 
asi  4  miliony  korun.  Pokud  bychom  chtěli 
postoupit  do  vyšší  třídy,  např.  do  PROtour, 
budeme  asi  na  dvojnásobku.  Je  to  pro  nás 
velmi složité. Bohužel se zatím nenašel velký 
sponzor, který by s námi uzavřel smlouva tře-
ba na 3 až 5 ročníků, abychom byli více v klidu 
a nemuseli každý rok začínat odznovu. Věř, že 
jakmile 28. května skončí Feminin, tak začíná-
me rozesílat naše prezentace na nový ročník 
a znovu se snažíme zajistit financování. Co se 
týče dotací, tak zde je to ještě složitější, proto-
že uzavírání žádostí se děje třeba až koncem 
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PODĚKOVÁNÍ 
DO BÝVALÉ ŠKOLY 
V KYJOVĚ

TURISTÉ VYHLÁSILI SBÍRKU NA POŽÁREM POŠKOZENOU 
ROZHLEDNU VLČÍ HORA

ledna,  února,  v  březnu  či  dubnu  je  schvalují 
komise,  rady a zastupitelstva a  to  je pro nás 
už opravdu těsný termín. Můj sen je získat pro 
Feminin nějakou velkou banku nebo operátora 
mobilních  služeb  či  energetickou  firmu,  která 
by navíc  chtěla podpořit  ženský a amatérský 
sport.  To  by  pak  byla  asi  jiná  jízda.  Bylo  by 
méně stresu.
Nicméně musím velice pochválit, znovu, spo-
lupráci  s obcemi,  kterými projíždíme. Většina 
z nich se na financování  také podílí  (už  je  to 
jak při Tour de France, kdy organizátoři vedou 
trať  tudy,  kde  jim  dají  nejvíce  peněz,  dělám 
si  legraci,  tam  ještě  nejsme),  navíc  všechny 
katastry  zajišťují  dobrovolníky  na  organizaci 
a  regulaci  dopravy,  to  je  také  velká  pomoc. 
Opravdu bez obcí a jejich součinnosti bychom 
to nezvládli.
Dokonce i Ústecký kraj se pochlapil a uvědo-
mil si že akce, které zde děláme, jsou velkou 
propagací našeho regionu a pevně doufáme, 
že v té finanční podpoře bude pokračovat i na-
dále.

Simono, čím to je, že Tour de Feminin je 
u závodnic tak oblíbeným závodem? Velmi 
rychle vždy naplníte limitovanou startovní 
listinu, a navíc velkou spoustu týmů odmí-
táte, často i národní týmy. Je to atraktivitou 
trati, prostředím, kterým závod prochází, 
nějakou zvláštní atmosférou?

Řekla bych, že je to krásou naší přírody a ro-
dinnou  atmosférou  našeho  regionu.  Pro  zá-
padní a zámořské  týmy  jsme atraktivní ceno-
vou dostupností služeb a technickými tratěmi. 
Není  moc  takto  pěkných  etapáků  pro  ženy. 
I  když  současná  těžba  kůrovcového  dřeva 
nebo  požár  části  národního  parku  té  kráse 
trochu ubírá. Pro východní týmy jsme možnost 
za  slušné  peníze  podívat  se  více  na  západ. 
Přátelská  atmosféra  v  Krásné  Lípě  a  okolí 
tomu hodně napomáhá. A kde jinde, než tady, 
se děvčata setkají s druhým nejvyšším mužem 
České republiky – Milošem Vystrčilem, šéfem 
Senátu ČR. Také děláme z víkendových etap 
přímé  přenosy.  Rodiny  a  fanoušci  závodnic 
mohou své favoritky povzbuzovat i u lifestrea-
mu, ať jsou v Austrálii nebo Kolumbii, což ani 
v západním světě není obvyklé. Bohužel letos 
mají i týmy hluboko do svých kapes, tak v tuto 
chvíli  zatím  evidujeme  kolem  15  týmů,  ještě 
máme určitě volno.

Osobně si hodně považuji, že TDF vnímají 
kolegové z většiny měst a obcí jako skvě-
lou propagaci regionu v zahraničí. Závod 
přitahuje týmy doslova z celého světa. Aus-
trálie, Japonsko, USA… to zní.
Ano, závod má velmi dobrou pověst,  teď  jen, 
aby nás nepotkalo už nic horšího a všichni do-
razili. Už se moc těším, na účastníky, pomoc-
níky i diváky.

Děkuji za rozhovor, Jan Kolář

Majitelé  objektu  bývalé  školy  v  Kyjově  paní 
Hladíková a pan Nováček provedli  dobrovol-
nicky  jarní  úklid  kyjovského  hřbitova. Po  do-
hodě s Lesy ČR odklidili i spadlý strom, který 
spadl na plochu hřbitova. Město Krásná Lípa 
děkuje!

Klub  českých  turistů  (KČT)  nedávno  zahájil 
svou 135. turistickou sezonu. Jedna z nejstar-
ších  rozhleden  u  nás,  Vlčí  hora  ve  Šluknov-
ském  výběžku,  letos  oslaví  134  let  své  exis-
tence. Místo plánovaných oslav se rozhledna 
málem nedožila Velikonoc. Rozhledna začala 
hořet  v  noci  na  úterý  4.  dubna,  oheň byl  tak 
veliký, že ho viděli lidé až v Rumburku a zavo-
lali hasiče. Sedm hasičských jednotek bojovalo 
několik hodin, aby se  jim podařilo památkově 
chráněnou vyhlídkovou věž z části  zachránit. 
Bohužel sousední soukromá chata s občerst-
vením lehla popelem. Městu Krásná Lípa, kte-
ré je vlastníkem rozhledny, vznikla předběžně 

škoda  dva miliony  korun. Místo  plánovaných 
brigád,  obnovy  laviček  a  sociálního  zařízení, 
musí krásnolipští turisté uklízet spoušť a vrátit 
poškozenou rozhlednu co nejdříve do původ-
ního  stavu.  „Musíme  sehnat  brigádníky,  ma-
teriál  a  hlavně  peníze  na  obnovu  celé  věže. 
Všechny  práce  komplikuje  a  prodražuje  ná-
ročný přístup k rozhledně. Obracíme se proto 
na veřejnost s prosbou o příspěvek na opravu 
této malebné a velice zajímavé rozhledny, jejíž 
návštěvu  si  turisté  v Českém Švýcarsku  vět-
šinou nikdy nenechají ujít,“ říká Václav Hieke, 
předseda  KČT  Krásná  Lípa.  Podle  něho  je 
potřeba  vyhlídkovou  věž  s  pomocí  majitele, 

města Krásná Lípa, opravit a co nejdříve, třeba 
i provizorně, zpřístupnit. „Jako vlastník objektu 
máme rozhlednu pojištěnou, základní financo-
vání obnovení  rozhledny bude pokryto  z  této 
částky. Do budoucna počítáme ve spolupráci 
s KČT s celkovou rekonstrukcí  tohoto oblíbe-
ného výletního místa turistů i místních lidí,“ řekl 
Jan Kolář, starosta Krásné Lípy.
Přispět do sbírky na obnovu rozhledny můžete 
přes  dárcovskou  platformu  Donio.cz:  https://
www.donio.cz/kct,  nebo  přímo  na  účet  KČT 
Krásná Lípa: 182854970/0300.

KČT
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STAROSTOVÉ SE SEŠLI VE VARNSDORFU
Další  jednání  starostů  Šluknovska  se  konalo 
v  pátek  10.  března.  Hostitelem  bylo  město 
Varnsdorf, zázemí poskytl Pivovar Kocour.
Předseda  sdružení  Jan  Kolář  shrnul  činnost 
v  mezidobí.  Probíhá  komunikace  s  minister-
stvem vnitra a policejním prezidiem, připravuje 
se  návštěva  policejního  prezidenta  k  tématu 
personálního  oslabení  policie  ve  Šluknov-
ském výběžku. Dále proběhlo několik schůzek 
k problematice odpadového hospodářství, kdy 
se  připravuje  založení  dobrovolného  svazku 
a následně obchodní společnosti k samostat-
nému svozu odpadu. Také proběhlo krátké jed-
nání se zvoleným prezidentem Petrem Pavlem 
na  Šluknovském  zámku.  Starosta  Šluknova 
Tomáš Kolonečný ve zkratce zmínil návštěvu 
zvoleného prezidenta, kdy byl program časově 
omezený,  kapacitní  možnosti  také.  Z  těchto 
důvodů  nemohl  pozvat  a  vyhovět  pozváním 
všem  starostům.  Zúčastnění  starostové  vy-
užili  čas  k  upozornění  prezidenta  na  struktu-
rální a sociální problémy regionu a k pozvání 
na další, již více pracovní návštěvu v budouc-
nu.
Za  DSO  Tolštejn  starostka  Dolního  Podlu-
ží  Adéla  Macháčková  informovala  přítomné 
o tom, že v mezidobí pracovali zejména na té-
matu energetického managementu, také zača-
li s přípravami Tolštejnských slavností. Činnost 
DSO Sever okomentoval starosta Lipové Pa-
vel Svoboda, zmínil schválenou dotaci spolku 
na cyklistický závod Tour de Feminin  ve výši 
100  tis.  Kč  a  přípravy  dětské  atletické  olym-
piády.  Okomentoval  problematiku  rumburské 
nemocnice,  některé  operativy  se  přesouvají 
z Děčína do Rumburku. Obce nadále spolupra-
cují s Agenturou Pondělí v Rumburku na pro-
jektu pomoci ukrajinským uprchlíkům. Za hos-
titelské město Varnsdorf vystoupil starosta Jan 
Šimek.  Přítomné  seznámil  s  výstavbou  nové 
Mateřské školy v Západní ulici za cca 100 mil. 
korun, stavba je architektonicky unikátní a do-
stavěna by měla být na podzim 2023. Dalším 
velkým projektem je dlouhodobě restaurovaný 
Hrádek,  tato  dominanta  města  Varnsdorf  by 
měla být dokončena v září 2023. Dále zmínil 
problémy s teplárnou a několik dalších projek-
tů,  jako  je  např.  revitalizace  okolí  koupaliště 
Mašíňák,  zateplení  panelových  domů,  koupi 
starého nádraží - město, rekonstrukce nemoc-
nice s LDN, novou ordinaci pro stomatologa, 
postupné rekonstrukce kostelů a škol.
Hlavním tématem jednání pak byla kůrovcová 
kalamita a požár v Českém Švýcarsku a jeho 
dopady na cestovní  ruch, podnikatele  i obce. 
Jan  Kolář  shrnul  v  prezentaci  v  širších  sou-
vislostech  problémové  období  v  Národním 
parku České Švýcarsko od začátku kůrovcové 
kalamity po ničivý požár v Hřensku. Následky 
jsou obrovské, náklady na hašení byly vyčís-
leny na cca 225 milionů korun (tato suma ne-
obsahuje  zdaleka  všechny  spojené  náklady), 
po celý rok bude nadále uzavřeno mnoho ste-
zek, 14 turistických tras je stále uzavřeno atd. 
Ekonomické  dopady  v  cestovním  ruchu  byly 
vyčísleny na více jak 2 mld. korun. Po výměně 
ředitele NP je vidět snaha problémy řešit, pro-
bíhají  bezpečnostní  těžby  podél  obcí  i  podél 
některých  cest.  Je  zpracován  harmonogram 
postupných těžeb v dalších částech území.

Bc. Jan Šmíd za OPS České Švýcarsko zhod-
notil  dopady  požáru  ohledně  cestovního  ru-
chu.  Informoval,  že  je  uzavřena  Edmundova 
soutěska a Gabrielina stezka z Mezné Louky. 
V  letošní  sezoně bude otevřena pouze Divo-
ká soutěska s přístupem ve směru od Mezné 
a Hájenek u Růžové,  tedy od Mezního můst-
ku.  Kvůli  kalamitě  kůrovce  zůstávají  uzavře-
ny  i další stezky. Podnikatelé v území avizují 
velký propad rezervací na letní sezónu. Zhod-
notil  i  návštěvnost  v  NP  a  okolí,  kdy  pokles 
vyčíslil o cca 40 %. Hledají  se cesty pozitivní 
prezentace regionu. Od května bude jezdit tzv. 
Shuttle bus mezi Meznou – Hřenskem – Há-
jenkami.  24.  dubna  bude  slavnostní  otevření 
Nové hřebenovky, které bude zároveň oslavou 
zahájení turistické sezóny 2023.
Ing.  Petr  Kříž,  nový  ředitel  Národního  parku 
České  Švýcarsko,  se  přítomným  představil, 
uvedl, že je v této funkci 3 měsíce, předtím vedl 
regionální pracoviště Agentury ochrany příro-
dy a krajiny ČR Správy CHKO České středo-
hoří. V předchozích letech pracoval na Správě 
CHKO  Labské  pískovce.  Zhodnotil  v  porov-
nání  rozsah požáru na území Německa,  kde 
byla postižena část o cca 150 ha a dnes jsou 
téměř  všechny  lokality  zprůchodněny,  zatím-
co na české straně šlo o území cca 1060 ha 
a zdaleka ne vše se  již podařilo zprůchodnit. 
Momentálně  Správa  intenzivně  řeší  přístup-
nost  tras  od Tří  pramenů  k Pravčické  bráně. 
Zpřístupněna  je od  ledna 2023  trasa od hos-
pody u Klepáče směr Mezná. Dále provádějí 
analýzu rizikových stromů u Gabrieliny stezky. 
Chystají  alternativní  trasu k Pravčické bráně, 
také  musí  opravit  vysokozátěžové  bariéry 
v  Hřensku  pro  zajištění  bezpečnosti  staveb. 
Problémy s řícením skal  jsou důsledkem loň-
ského požáru, kdy byly poškozeny přímo skály 
nebo  porosty  na  nich  a  je  narušena  celková 
stabilita. Terén je velmi komplikovaný, přístup 
je složitý a místy extrémně nebezpečný.
Ing.  Jiří  Válka,  vedoucí  oddělení  cestovního 
ruchu Ústeckého kraje, hovořil o spolupráci se 
starosty a Správou NP. Musí řešit nejen letošní 
situaci, ale i situace pro následující roky, potře-
bují nabízet alternativní a zajímavé oblasti pro 
turisty. Cestovní ruch musí být vyvážený.
Jiří Sucharda, místostarosta Varnsdorfu a také 
dobrovolný  hasič,  zhodnotil  situaci  u  požáru, 
kde byl se sborem dobrovolných hasičů příto-
men. Vypadalo to zpočátku jako běžný požár, 
nikdo  si  nedokázal  představit  do  jakých  roz-
měrů může  požár  pokročit,  situaci  v  počátku 
podcenili, není to však pouze vina hasičů nebo 
ochranářů.
P ř i p o m e n u l 
také  riziko  po-
škození  pískov-
cových  skal, 
kdy  se  vlivem 
požáru  skály 
prudce  ohřály 
a  teď  hrozí  se-
suv. Také je po-
třeba zpřístupnit 
cesty,  aby  se 
tam  dostala  zá-
chranná  tech-
nika,  také  bude 

potřeba  ji  pořídit  a  jednotky  řádně  proškolit. 
Dále bude potřeba zapracovat na úpravě ryb-
níků, jakožto zásobáren vody.
Brigádní  generál  Ing.  Petr  Ošlejšek,  Ph.D., 
náměstek  generálního  ředitele  Hasičského 
záchranného sboru České republiky, poté po-
rovnával požáry v Evropě, stoupá počet požá-
rů  i v naší zemi, v minulém roce bylo nejvíce 
požárů v březnu a pak samozřejmě v létě, ten 
rekordní  pak  ve Hřensku. Celkově  zazname-
nali  četnější  požáry  ve  venkovním  prostředí. 
Jde zřejmě o vliv globálního oteplování.
Při  požáru  v  Národním  parku  bylo  historicky 
největší  nasazení  letecké  techniky  v  Evropě. 
Také byla nasazena největší koncentrace ha-
sičů na plochu. Bude nutné upravit legislativu. 
Jsou vydaná základní protipožární doporuče-
ní, která  lze použít pro stavby, ale nejsou vy-
mezená a definovaná protipožární pravidla pro 
lesy. Probíhají meziresortní  jednání o nákupu 
letecké techniky. Důležité  je  i najít prostředky 
na vybavení dobrovolných hasičů.
Plukovník Mgr. Martin Laníček, náměstek pro 
IZS a OPŘ HZS Ústeckého kraje zdůraznil, že 
je  v  zájmu všech, aby se situace z  loňského 
roku již neopakovala. Musí se zpevnit a zprů-
chodnit cesty, zajistit vodní zdroje, monitorovat 
rizikové oblasti, včas detekovat požáry. V NP 
je  opravdu  velmi  složitý  terén  jedinečného 
území. Musí se vytipovat místa, kam se umístí 
nádrže vody, tyto nádrže by měla zainvestovat 
Správa NP s tím, že hasiči je budou doplňovat 
a udržovat. V jarních měsících je naplánován 
společný průzkum prostupnosti cest pro hasič-
skou techniku.
Starostové  také  upozornili  na  vysoké  stáří 
hasičské techniky a na nemožnost financovat 
obcemi nákup nové. Marcel Kucr, vedoucí kri-
zového  řízení  z  Krajského  úřadu  Ústeckého 
kraje sdělil, že Ústecký kraj dlouhodobě a sys-
tematicky podporuje obce dotacemi i nákupem 
hasičské  techniky.  V  minulosti  to  byla  např. 
výkonná čerpadla, aktuálně i speciální krizové 
přívěsy.
V závěru jednání se projednala i problematika 
veřejné dopravy v regionu. Je avizováno ome-
zení  dopravy  na  některých  vlakových  tratích, 
což může v důsledku znamenat jejich postup-
nou  likvidaci.  Pracovní  skupina  soustředila 
podněty k úpravám ve spojích v regionu, které 
budou zaslány odboru dopravy Krajského úřa-
du  Ústeckého  kraje.    Příští  jednání  se  bude 
konat 2. června v Doubici.

Jan Kolář
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KOMU SE NELENÍ, TOMU SE ZELENÍ!

PRŮVODCE VELIKONOCEMI 
PRO SOUČASNÉHO ČLOVĚKASENIOŘI VE ŠKOLE

A děti z Amari klubu a T-klubu nelenivěly, 
vyráběly  a  tvořily. Tématem  tvoření  byly 
Velikonoce.  Děti  vyráběly  vonné  sole, 
jarní  květináče,  různé  ozdoby  ze  dřeva, 
jarní výzdobu do oken a  jiné. Na výrobě 
se podílelo více jak 20 dětí. To, co se jim 
podařilo vyrobit, mohli následně  i prodat 
v  rámci  projektu  Velikonoční  obchůdky 
s Albertem, které se  již několik  let kona-
jí  pod  záštitou  Nadačního  fondu Albert. 
Prodej probíhal v sobotu 1. 4. na prodej-
ně  Albert  ve  Varnsdorfu,  kde  měly  děti 

svůj  stánek.  Při  prodeji  si  děti  procvičily 
práci  s  financemi,  natrénovaly  vystupo-
vání na veřejnosti  a  také komunikaci  se 
zákazníky.
Výrobky  měly  velký  úspěch.  Dětem  se 
podařilo získat krásných 4 972 Kč. Za vy-
dělané peníze se uskuteční výlet, který si 
samy vyberou.
Všem, kdo se zastavili a třeba i nakoupili, 
přejeme vše dobré a posíláme velký DÍK.

Mgr. Adéla Galbavá, vedoucí NZDM, 
Kostka Krásná Lípa, p. o.

Milí přátelé, 
snad nás těší, že si mů-
žeme nenuceně povídat 
a  s  respektem  vnímat 
názory jiné, než ty svoje. 
Projděme si tedy veliko-
noční  týden  perspekti-
vou  člověka  s  uznáním 
pro  křesťanství,  ovšem 
bez  onoho  osudného 
kroku, který je buď, ane-
bo.  Pravá  víra  je  totiž 
nezaslouženým  darem 

a  závazkem  zároveň,  svou  povinnost  nevnímáte  však 
jako jho a dřinu ale radostné konání pro druhé, pro Boha 
a nakonec i pro sebe samé. Nyní však k onomu průvodci 
velikonočním týdnem:
Květná neděle – známe to všichni, v práci nebo v rodině 
se nám něco povede a rázem jsme středem pozornos-
ti  a  chvály.  Ježíš  vjížděl  do  Jeruzaléma  jako  opravdo-
vá hvězda,  jen malé znamení mělo naznačovat, že se 
hvězdou  být  necítí  –  seděl  na  oslici.  Všimnou  si  toho 
davy, které kladou palmové (květné) ratolesti?
Škaredá středa – už za pár mělo být  všem  jasné,  že 
tenhle chlápek z oslice netouží po politické moci, ale tou-
ží po království, kde budou vládnout láska místo sobec-
tví, respekt místo výsměchu, pokora místo naparování. 
Je  třeba  změnit  kabát,  ten  ježíšovský  je  příliš  těsný, 
Jidáš, ten nejvášnivější z Ježíšových přátel se odhodlá 
ke zradě, opravdu škaredá středa.
Zelený čtvrtek – stačí jen málo a z německého greienen 
(tedy slzet) se stane grünen (tedy zelený).  Slzy i zele-
né zahrady getsemanské,  radost společného stolování 
– dělení se o chléb, víno i beránka a do toho všeho Je-
žíšův hlas, přímý, zvonivý a čirý: dnes mne někdo z vás 
zradí; a do toho Ježíšův hlas: to víno vás vždycky bude 
upomínat  na  tento  den  a  ten  chleba  na  společenství, 
smlouva o solidaritě mezi Bohem a lidmi je uzavřena.
Velký pátek  –  slzy  zeleného  čtvrtku  ještě  neoschly 
a Ježíš už je součástí právní pře a později obětí justiční 
zvůle. Pilát se do kréda nedostal náhodou,  jeho jméno 
je žalobou všech, kdo se chopily moci, ale chyběla  jim 
velkorysost – jsou spíše výjimkou dějin takoví potentáti, 
kteří by Ježíšův příběh chtěli mít před očima. A Ježíše 
přitlučou na kříž, podobně jako přitloukli i Spartaka – oba 
chtějí svobodu,  ten druhý však se zbraní v  ruce. Ježíš 
umírá  jako  nevinný  za  všechny  nevinné  světa  a  jeho 
utrpení bude měřítkem v Osvětimi i Nagasaki, v Kouni-
cových kolejích i Švédských šancích.
Velikonoční neděle  –  to  je matka všech nedělí,  první 
křesťanský  svátek  vůbec,  pak  teprve  vznikají  Veliko-
noce, Letnice a nakonec  i Vánoce. Červeným písmem 
v  kalendáři  máme  tento  den,  protože  dobro  zvítězilo 
a hrob s Ježíšem byl prázdný, křesťané věří, že Ježíš 
vstal z mrtvých a pro ně to má souvislost, že i oni vstanou 
z mrtvých. A  pro  ostatní?  Zvítězila myšlenka,  že moc, 
násilí  a  ani  smrt  nemají  poslední  slovo:  a  tak  vznikají 
bachovské kantáty, nemocnice a špitály, školy, honosné 
katedrály i malé sbory na úpatí Vysočiny, vystupují lidé 
jako Hus i František; vzniká opravdová křesťanská kul-
tura:  tedy poselství  solidarity, dělení  se a vzájemnosti, 
ohleduplnosti. A  taková  kultura  bude  vždy  vítězit  jako 
Pravda Páně nad lží a nenávistí.

Srdečně váš Richard F. Vlasák, evangelický farář
PS: Kdybyste si chtěli pohovořit, jsem zde pro Vás. 
Tel. číslo: 605 479 364

Krásnolipští  senioři navštívili  naši  základní školu,  zajímala  je věda na kouli  i  virtuál-
ní realita. Podívali se do nové učebny, a právě díky virtuální  realitě si prohlédli  řadu 
hlavních měst Evropy, potápěli se v moři či navštívili národní parky. Další netradiční 
pohledy na vesmírné objekty zažili při promítání na kouli v centru místnosti. Prohlédli 
si planety, měsíc a slunce  i s  jejich detaily. Návštěva školy byla hezkým zpestřením 
všedního odpoledne. Všem účastníkům se návštěva školy  líbila a děkují za pozvání 
i výklad Jakuba Rattaye.

Dagmar Hadravová, Kostka Krásná Lípa, p. o.
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STŘÍPKY Z NAŠÍ ŠKOLY
RECITAČNÍ SOUTĚŽ 
V RUMBURKU

VYNÁŠENÍ 
MORENY

JARNÍ VÝLETY SE IV. A

VÝLET VIII. B DO  IQLANDIE LIBEREC
Po  delší  odmlce  se  opět  žákyně  naší  školy 
zúčastnili  Recitační  soutěže  v  Rumburku. 
Děvčata  Emma  Fialová,  Andrea  Sazamová 
za II. C, Barbora Valdová za IV. C a Maya Pla-
catková z V. C svým přednesem velmi dobře 
reprezentovaly Krásnou Lípu.

Žáci tříd I. A, II. A a V. A  vynesli za zpěvu Zimu 
z  města,  Mařenu  Morenu  hodili  do  Křinice 
a přinesli jaro – léto.  Třebaže poletovaly vloč-
ky sněhu, všichni si tento starý obyčej krásně 
užili.

S příchodem jara se i třída IV. A vydala na pár 
exkurzí za poznáváním. Nejdříve jsme se vy-
dali  navštívit  knihovnu  v  Rumburku.  Tam  už 
pro nás měli připravené téma, které se právě 
probírá  ve  Vlastivědě  –Staré  pověsti  české. 
Prohlédli  jsme  si  několik  vydání  této  knihy 
a přečetli pár úryvků z pověstí. Následně jsme 
pracovali na kvízech a úkolech, které nám při-
pravili  pracovnice  knihovny.  Ke  konci  března 
jsme  navštívili  naše  kamarádky  v  prostorách 
bývalého kláštera v Jiříkově, abychom si zase 
vyrobili  výzdoby,  tentokrát  k  velikonočním 
svátkům. Odvezli  jsme  si  všichni  krásné  bílé 
velikonoční zajíce. V dubnu, hned po svátcích, 
jsme opět zavítali do jiříkovského kláštera, ten-
tokrát  na  besedu  s  panem  farářem Kujanem 

–  Proč  se  slaví  Velikonoce  a  svým  zpěvem 
obohatili velikonoční mši, kterou s námi oslavili 
i kamarádi z Domova Severka.

Ke konci měsíce března se  třída VIII. B opět 
vydala  vlakem do  Liberce,  aby  se  zúčastnila 
forenzního workshopu v IQlandii. Žáci si mohli 
vyzkoušet, jaké to je v roli kriminalisty. V labo-
ratoři  se  setkali  s  antropologií,  entomologií, 
daktyloskopií,  odhalováním  krevních  skupin 
a DNA. Dále  si  prohlédli  stanoviště matema-

tiky,  astronomie,  anatomie  člověka,  chemie 
a  fyziky. A právě z  fyziky byl žákům ke konci 
zadán úkol, při kterém museli vysvětlit jakýko-
liv  fyzikální  jev na video s  rozsahem 1–3 mi-
nuty. Byl to velmi poučný a zajímavý den pro 
nás všechny.
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SVOZ 
TŘÍDĚNÉHO ODPADU (PYTLOVÝ SVOZ) 
VŽDY VE ČTVRTEK V LICHÉM TÝDNU

SVOZ 
BIOODPADU V  ROCE 2023

Nejbližší svoz tříděného odpadu 
se uskuteční: 27. 4. | 11. 5. | 25. 5.  

Pytle  na  tříděný  odpad  si  lze  zdarma  vyzvednout 
na  TS  Krásná  Lípa,  Pletařská  22/3.  Do  pytlů  se 
třídí  tyto  odpady:  papír  a  nápojové  kartony,  plasty, 
polystyren, sklo, kovy, baterie. Naplněné a zavázané 
pytle umisťujte na svozovou trasu nejpozději do 8:00 
hodin  v  den  svozu. Mapku  svozu  najdete  na webu 
www.krasnalipa.cz  v  menu  Úřad  ►odpadové 
hospodářství.  Podrobné  informace  získáte  na MěÚ 
tel.: 412 354 833, nebo na TS města tel: 412 354 848.

Osobní asistence
domácí péče o seniory 

a osoby se sníženou soběstačností
hanzlicek@komunitnicentrum.com

telefon 777 925 302
Odborné sociální poradenství 

JUDr. Hanzlíček
Občansko-právní poradenství 

JUDr. Pražák
Insolvence/oddlužení

hanzlicek@komunitnicentrum.com
telefon 777 925 302

cupalova@komunitnicentrum.com
telefon 777 291 359

Retrostipendia 
lunakova@komunitnicentrum.com

telefon 775 441 238
Sociálně aktivizační služby

pro rodiny s dětmi
kucerova@komunitnicentrum.com

telefon 774 974 583
Terénní programy

jansova@komunitnicentrum.com
telefon 777 036 828

Nízkoprahové zařízení 
pro děti a mládež

T-Klub
PO–PÁ 13:00–18:00
SO 12:00–18:00

Amari klub 
PO–PÁ 12:00–17:00 

galbava@komunitnicentrum.com
telefon 775 708 087

Klub Včelka 
pro předškoláky od 3 do 6 let

PO–PÁ 8:00–13:00
hadravova@komunitnicentrum.com

telefon 774 020 265
Půjčovna kompenzačních pomůcek

telefon 777 925 302
Prádelna Kolíček

praní, žehlení, mandl 
monika.likarova@seznam.cz

telefon 607 234 516

www.komunitnicentrum.com
Masarykova 1094/4, 407 46 Krásná Lípa

SUMMERJOBÁCI NAŠTÍPOU DŘÍVÍ 
I POSEKAJÍ ZAHRADU
Myslíte si, že jsou dnešní mladí líní a jenom 
zírají do mobilů? Pořádná práce je jim cizí? 
A bez peněz nehnou ani prstem? My, Su-
mmerJobáci, vás přesvědčíme o opaku! 
První červencový týden 2.–9. 7. 2023 vám 
pomůžeme s pracemi okolo domu i zahra-
dy. Odměnou nám za to bude váš úsměv.
Dobrovolnická  brigáda  SummerJob  se  le-
tos bude konat  již  po  čtrnácté. Působili  jsme 
na  Manětínsku,  Broumovsku,  Jesenicku 
a  v Novohradských horách. Poprvé  více  než 
100 mladých  lidí z celé  republiky přiloží  ruku 
k dílu v Krásné Lípě, Dolní Poustevně, Mikulá-
šovicích a Vilémově.
A  jak  to  celé  vzniklo? Před  prvním  ročníkem 
parta  přátel  přemýšlela,  jak  využít  svých  sil 
k dobrému účelu. Řekli si, že jejich energii uví-
tá mnoho  lidí  v  našem sousedství,  kteří  jsou 

možná  přehlíženi  nebo  sami  pomoc  aktivně 
nevyhledávají. A  tak odstartovali dobrovolnic-
kou brigádu SummerJob.
Dobrovolníci se časem obměnili, ale myšlenka 
zůstala stejná – nezištně pomoci  lidem v na-
šem okolí. Třeba  to  jste právě vy, které  trápí 
přerostlá zahrada, kůlna plná starého haram-
pádí, nenaštípané dříví na zimu, či cokoli jiné-
ho. Rádi vám v prvním červencovém týdnu po-
můžeme! Stačí se ozvat na následující kontakt 
a sdělit nám, s čím potřebujete pomoci. S dal-
šími informacemi se vám v předstihu ozveme.
Koordinátor  prací  pro  Krásnou  Lípu  –  Ma-
rek  Jílek,  e-mail:  pracejilek@gmail.com,  
tel.:  722  978  715,  další  informace  na  webu: 
www.summerjob.eu

Marek Jílek

Pravidelný  svoz  biologicky  rozložitelných  od-
padů rostlinného původu v hnědých nádobách 
přímo od občanů byl v letošním roce zahájen 
ve středu 5. dubna 2023. Den svozu  je vždy 
ve  středu  v  sudém  týdnu  od  6:00  do  20:00. 
Svoz bude probíhat 
do  konce  listopadu 
2023  (dle  klimatic-
kých podmínek).
Podrobnější  in-
formace  –  Len-
ka  Fritscheová, 
MěÚ  Krásná  Lípa, 
tel.:  412  354  833, 
e-mail:  fritscheo-
va@krasnalipa.cz
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KULTURNÍ TIPY ROSTI KŘIVÁNKA
DIVADLO

26. 4.  Kdo  zná  populární  podcast  RIDINY 
AHMEDOVÉ  s  názvem  SÁDLO,  ví,  o  čem 
je  řeč.  Kdo  ne,  bude  divadelní  verzí  dost 
překvapen.  Je  to  představení  pro  jednu 
ženu  a  její  tělo.  „Je  moje  sádlo  opravdu 
moje, anebo je tak trochu sádlem všech, kdo 
mé  tělo  komentují  a  rozdávají  nevyžádané 
rady?  Jak  si  hledat  cestu  k  vlastnímu  tělu, 
které  nenaplňuje  standardy  a  očekávání 
společnosti?“  Zajímavé,  jiné,  provokující, 
aktuální. Varnsdorfské divadlo v sedm večer.
1. 5. Že je Dolní Poustevna rájem loutkového 
divadla,  to  ví  v  regionu  úplně  každý.  Tak 
vezměte děti a vyrazte o pondělním odpoledni, 
konkrétně  ve  dvě  hodiny  na  loutkovou 
pohádku ZVONEK KRÁLOVNY VÍL v podání 
zdejšího souboru POMNĚNKA. Podle toho, co 
o momentální situaci v souboru vím, by to měl 
být zajímavý posun v jejich tvorbě.
11. 5.  Ono  by  možná  stačilo  napsat,  že  se 
na jevišti sejdou DAVID MATÁSEK, MATOUŠ 
RUML, IGOR CHMELA, LINDA RYBOVÁ 
A JANA JANĚKOVÁ ML. – a bylo by  jasné, 
že něco takového si člověk nemá nechat ujít. 
Dodávám,  že  půjde  o  francouzskou  komedii 
ŠŤASTNÝ VYVOLENÝ  o  jednom  běžném 
večírku s jedním dost neběžným hostem, který 
má hodně kontroverzní názory i přístup. A teď 
– co s ním? Varnsdorfské divadlo v sedm. 

15. 5.  Mladoboleslavské  divadlo  přiveze 
v sedm večer do divadla ve Varnsdorfu jednu 
ze  svých  nejúspěšnějších  inscenací,  skvěle 
napsanou  komedii  Jiřího  Havelky,  která  už 
byla  pod  názvem  Vlastníci  i  zfilmovaná. 
SPOLEČENSTVO VLASTNÍKŮ  je  vlastně 
komedie  strašně  smutná.  Člověk  se  sice 
směje, až se do stehen plácá, ale zároveň je 
mu  trapně a smutno, protože se ocitne na  té 
nejtypičtější domovní schůzi, jaká se v Česku 
může odehrát.

KONCERTY

28. 4.  V  osm  večer  vypukne  svátek  elektro-
niky.  Do  klubu  Fabrika  v  Doubici  přijedou 
drážďanští  elektro  čarodějové SUBACT.  Pří-
zračná i taneční, zvukově nápaditá elektronika  
s  živými  (!)  bicími,  které  drum´n´bassovému 
charakteru skladeb dodávají úžasnou dynami-
ku. Zpotíte se a chvílemi poletíte vysoko nad 
Doubicí.
28. 4. Pokud ale dáváte přednost spíše české 
alternativě,  určitě  vám  přijde  v  děčínském 
klubu Le Garage Noir o desáté večerní k chuti 
kladenská  kapela  ZRNÍ.  Kdo  tyhle  kluky 
někdy viděl a slyšel,  ten ví, že neexistují dva 
stejné  koncerty.  Tak  schválně  –  jaký  bude  

ten děčínský?
5. 5. Nechci  být  přízemní,  ale užít  si  koncert 
velkého  symfonického  orchestru  s  úžasným 
programem zdarma,  to  není  zase  tak běžné. 
Ve  varnsdorfském  divadle  vystoupí  NEUE 
LAUSITZER PHILHARMONIE  ze  Zhořelce 
a  zahraje  raného  i  vrcholného  Beethovena 
i  Mozarta  (jeho  dost  možná  nejpopulárnější 
40. symfonii). V sedm večer.
6. 5. A když už jsme u těch svátků – co takhle 
jeden  rapový?  Příznivcům  tohohle  žánru  je 
zhola  zbytečné  představovat  jméno  ROBIN 
ZOOT.  Rap  s  kořeny  v  Ústí  nad  Labem, 
autentický,  textově  výbušný,  chytlavý.  Lidová 
zahrada ve Varnsdorfu od půl desáté večer.
17. 5.  Nakonec  koncertní  sekce  skutečná 
lahůdka!  Kdo  miluje  gospel,  nemá  pohříchu 
moc šancí užít si ho v Česku živě a ve světové 
kvalitě  už  vůbec.  A  teď  se  podržte  – 
do  varnsdorfského  divadla  přijede  JNR 
ROBINSON & “B’R’AND OF GOSPEL”! 
Vynikající  britský  interpret  gospelu  i  dalších 
žánrů,  který  spolupracoval  s  Michaelem 
Boltonem  a  zpíval  dvěma  papežům,  zazpívá 
o půl osmé večer v doprovodu  tří špičkových 
českých muzikantů. Tam prostě nelze nejít! 

FESTIVALY

5.–6. 5.  Sotva  květen nakoukne do  kraje,  už 
jsou tu první festivaly! A tím úplně prvním bude 
dvoudenní  divadelní  FEST BROUKOVEC 
v  českokamenickém  Domě  kultury.  Šest 
inscenací  a  dva  koncerty  –  mimochodem 
báječná  varnsdorfská  písničkářka  JANA 
VÉBROVÁ,  ale  také  JAZZBAND ERWINA 
SCHRÖDINGERA. Od pátečních deseti hodin 
ranních až do pokročilého nedělního večera.
19.–20. 5. Klasičtejší „fesťák“, tedy pod širým 
nebem,  proběhne  v  Děčíně  na  Smetanově 
nábřeží.  Ano,  tradiční  LABE FEST DĚČÍN, 
na  kterém  potkáte  třeba  MIRAI, BUTY, 
WOHNOUT, VYPSANOU FIXU nebo 
ŽLUTÝHO PSA.

PŘEDNÁŠKY

27. 4.  Tentokrát  vás  pozvu  jen  na  jednu 
přednášku  (dávám  si  pauzu,  tak  neprudím 
s vlastními), bude ale stát za to. Kdo je JAKUB 
JUDA  každý  Krásnolipák  ví.  A  když  vám 
řeknu, že téma jeho povídání bude NETOPÝŘI 
ŠLUKNOVSKA A ČESKÉHO ŠVÝCARSKA, 
je  jasno. Kde bydlí, co žerou,  jak se orientují 
v  prostoru,  kolik  z  nich  pije  krev  a  jakým 
způsobem probíhá jejich výzkum? Všechno se 
dozvíte v malém sále varnsdorfského divadla 
v šest večer.

DALŠÍ AKCE

20. 5.  Pro  Krásnou  Lípu  důležité  a  příjemné 
odpoledne.  Ve  dvě  odpoledne  se  sejdeme 
pod  hrází  rybníka  Cimrák  a  budeme  si 
užívat  SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ HŘIŠTĚ 
POD CIMRÁKEM.  Osobně  se  hodně  těším 
na  basketbalovou  exhibici  BK  Děčín.  Skate 
park  prověří  zkušení  borci,  bude  se  soutěžit 
se  Schrödingerovým  institutem,  o muziku  se 
postará  rapper  MANIAK,  bude  i  občerstvení 
z Kewina Baru a pozor – vstup je grátis.

KANCELÁŘ SENÁTORA 
ZA DĚČÍNSKO 
ZBYŇKA LINHARTA
Adresa: 
Varnsdorf, Generála Svobody 1905

Úřadující dny: 
každé pondělí vždy od 14:00 do 16:30 hodin, 
jinak dle přítomnosti nebo po dohodě

Asistent: Bc. Radim Burkoň, 
tel.: 773 289 605, e-mail: radim@burkon.cz, 
https://www.facebook.com/linhart.krasnalipa

SVOZ 
KOMUNÁLNÍHO ODPADU (SKO)
1.  4.  2023  začal  tzv.  letní  svoz  sběrných  nádob 
na SKO. Zimní svoz začíná 1. 10. 2023. Změna se 
týká nádob s červenou a bílou nálepkou.

Nálepky na sběrné nádobě (popelnici):
zelená – svoz každý týden;
žlutá – svoz 1x za 14 dní;
červená  –  od  1.  10.  do  31.  3.  svoz  každý  týden,  
od 1. 4. do 30. 9. svoz 1 x za 14 dní;
bílá – svoz každý týden pouze od 1. 10. do 31. 3.

Svozové dny (SKO):
úterý – Vlčí Hora, Zahrady, Kamenná Horka, Dlouhá 
Důl, Kyjov, Sněžná;
pátek – Krásná Lípa, Krásný Buk, Zátiší.

AKTUÁLNÍ DĚNÍ V KRÁSNÉ 
LÍPĚ V MOBILNÍ APLIKACI

Stáhněte  si  mobilní  apli-
kaci Česká obec a nechte 
se informovat o aktuálním 
dění nejen v Krásné Lípě. 
Mobilní  aplikace  je  zdar-
ma  ke  stažení  pro  chytré 
telefony  (tablety)  s  ope-

račním systémem Android nebo iOS (iPhone). 
Jednoduše si ve svém mobilním telefonu na-
jdete ikonku „Google Play“ nebo „App Store“, 
kterou  rozkliknete  a  ve  vyhledávači  zadáte 
Česká  Obec.  Představení  aplikace  a  návod 
k  jejímu  používání  najdete  ve  videonávodu 
na webu www.ceskaobec.cz.
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USNESENÍ Z  7. ZASEDÁNÍ RADY MĚSTA KRÁSNÁ LÍPA KONANÉHO DNE 20. 3. 2023
I. Hlavní program

Závěry z jednání 3. ZM
Usnesení RM č. 7 – 01/2023
RM bere na vědomí průběh a závěry z jednání 
3. ZM a ukládá:
-  Ing.  Petru  Simandlovi,  vedoucímu  OVIŽP, 
zajistit  realizaci  investičních projektů pro  rok 
2023 a pokračovat v přípravě projektů pro rok 
2024 a následující léta,

-  Janu  Kolářovi,  starostovi města,  zabývat  se 
uzavřením partnerství s obcí Práznovce, SR.

II. Došlá pošta

Ukončení smlouvy o nájmu pozemku
Usnesení RM č. 7 – 02/2023
RM  schvaluje  Dohodu  o  ukončení  smlouvy 
o nájmu pozemku č. 2020/23/15 - 217 (nájem-
ce Monika Králíková, Velký Šenov 254 - dříve 
Pletařská 668/2, Krásná Lípa) dohodou ke dni 
31. 3. 2023.

Ukončení smlouvy o nájmu pozemku
Usnesení RM č. 7 – 03/2023
RM bere na vědomí Dohodu o ukončení smlou-
vy o nájmu pozemku č. 2015/23/15 - 244 a Do-
hodu o ukončení smlouvy o nájmu pozemku č. 
2017/23/15 - 204 (nájemce Eva Němcová, by-
tem  Jugoslávská  84/2, Krásná  Lípa)  dohodou 
ke dni 28. 2. 2023.

Pronájem části p. p. č. 1355/6, 
k. ú. Krásná Lípa
Usnesení RM č. 7 – 04/2023
RM  schvaluje  pronájem  části  p.  p.  č.  1355/6 
o výměře 230 m2, k. ú. Krásná Lípa za účelem 
zřízení  zahrady  Zdeňku Bydžovskému,  bytem 
K Můstku 113, Česká Lípa.

Byty - pronájem
Usnesení RM č. 7 – 05/2023
RM  projednala  tíživou  životní  situaci  rodiny 

po požáru v objektu Pletařská 31/19.
RM schvaluje výjimku z Pravidel pro pronájem 
městských  bytů  a  bytů  v  domech  se  sociální 
službou  v  Krásné  Lípě,  čl.  2,  odst.  2  a  čl.  6, 
a  schvaluje  pronájem  bytu  č.  1,  Rumburská 
977/5,  Jaroslavě  Vrabcové,  bytem  Pletařská 
31/19, Krásná Lípa, na dobu určitou do 30. 9. 
2023. 
RM  schvaluje  prominutí  úhrady  nájemné-
ho  a  záloh  na  služby  spojené  s  nájmem bytu 
po dobu 3 měsíců, t. j. do 30. 6. 2023. Veškeré 
opravy a úpravy si provede nájemce na vlastní 
náklady.

Byty - pronájem - byt č. 2, Nemocniční 
1148/12 - Dům se sociální službou
Usnesení RM č. 7 – 06/2023
RM schvaluje pronájem bytu č. 2, Nemocniční 
1148/12,  Jiřině  Kafkové,  bytem  Jetřichovice 
131,  Jetřichovice. Veškeré opravy a úpravy  si 
provede nájemce na vlastní náklady.

III. Různé

Pozemkové úpravy
Usnesení RM č. 7 – 07/2023
RM  se  seznámila  s  navrženými  změnami 
v rámci pozemkových úprav v k. ú. Krásný Buk 
a doporučuje ZM schválit navržené vypořádání 
dle přílohy.

Byty - nájemní smlouvy
Usnesení RM č. 7 – 08/2023
RM schvaluje uzavření nájemní smlouvy na byt 
č. 14, Nemocniční 1137/6, se stávajícím nájem-
níkem Ladislavem Šumou, bytem Nemocniční 
1137/6, Krásná Lípa na dobu určitou 
do 30. 9. 2023.

PD - Rekonstrukce a modernizace Expozice 
v Domě Českého Švýcarska v Krásné Lípě
Usnesení RM č. 7 – 09/2023
RM  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  dílo  č. 

2023/11/14  -  85  na  vypracování  projektové 
dokumentace akce "Projektová dokumentace - 
Rekonstrukce a modernizace Expozice v Domě 
Českého  Švýcarska  v  Krásné  Lípě"  s  firmou 
Studio COSMO s. r. o., Biskupský Dvůr 1146/7, 
Praha 1, IČ 07155042, dle přílohy.

Obnova místních komunikací 2023 
- zhotovitel
Usnesení RM č. 7 – 10/2023
RM  schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  dílo  č. 
2023/11/14  -  87  na  obnovu místních  komuni-
kací 2023 s firmou ZEPS s.  r. o., Lindava 84, 
Cvikov, IČ 2868651, dle přílohy.

Kupní smlouva prodej kulatiny
Usnesení RM č. 7 – 11/2023
RM  schvaluje  Rámcovou  kupní  smlouvu  č. 
2023/34/17 - 66 o prodeji kulatiny - "dříví" s fir-
mou  UNILES,  a.  s.,  Jiříkovská  913/18,  Rum-
burk, IČ 47307706, dle přílohy.

Odběr zboží
Usnesení RM č. 7 – 12/2023
RM  schvaluje  Smlouvu  o  odběrech  zboží  pro 
rok  2023  č.  2023/34/17  -  65  o  podmínkách 
prodeje  klempířského  a  střešního  materiálu 
s firmou EVROmat a. s., Tovární 30, Ústí nad 
Labem, IČ 25448455, dle přílohy.

Zpráva o inventarizaci majetku a závazků 
města Krásná Lípa
Usnesení RM č. 7 – 13/2023
RM  schvaluje  Zprávu  o  inventarizaci  majetku 
a závazků města Krásná Lípa za rok 2022 dle 
přílohy.

Inventarizace majetku
Usnesení RM č. 7 – 14/2023
RM schvaluje Harmonogram úkolů k zabezpe-
čení řádné a mimořádné inventarizace majetku 
a  závazků  města  Krásná  Lípa  pro  rok  2023 
a termíny konání všech inventur dle přílohy.
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RM  schvaluje  složení  hlavní  inventarizační 
komise a složení  jednotlivých  inventarizačních 
komisí pro rok 2023 dle Harmonogramu úkolů 
k zabezpečení řádné a mimořádné inventariza-
ce majetku a závazků města Krásná Lípa pro 
rok 2023.

Zpráva o zajištění služby v DSS
Usnesení RM č. 7 – 15/2023
RM bere na vědomí Zprávu o zajištění služby 
v Domech se sociální službou dle přílohy.

Zpráva o činnosti městské knihovny
Usnesení RM č. 7 – 16/2023
RM bere na vědomí Zprávu o činnosti městské 
knihovny za rok 2022 dle přílohy.

Smlouva o sponzorství
Usnesení RM č. 7 – 17/2023
RM  schvaluje  Smlouvu  o  sponzorství  č. 
2023/13/21  -  86  o  poskytnutí  sponzorského 
daru  na  uspořádání  XVI.  ročníku  mezinárod-
ního hudebního festivalu mezi městem Krásná 
Lípa  a  spolkem Arte  Musica,  z.  s.  Jiříkov,  IČ 
22668586 dle přílohy.

Technická výpomoc
Usnesení RM č. 7 – 18/2023
RM schvaluje  technickou  výpomoc pro  spolky 
na akce konané v roce 2023 dle žádostí a před-
ložené přílohy.

Linka bezpečí, z. s. - žádost
Usnesení RM č. 7 – 19/2023
RM neschvaluje žádost společnosti Linka bez-
pečí, z. s. o poskytnutí finanční podpory ve výši 
10 000 Kč.

Zdravotní klaun
Usnesení RM č. 7 – 20/2023
RM  neschvaluje  finanční  podporu  společnosti 
ZDRAVOTNÍ KLAUN, o. p. s., se sídlem Paří-
kova 355/7, Praha 9 – Vysočany, IČ 26547953.

Individuální dotace
Usnesení RM č. 7 – 21/2023
RM  schvaluje  poskytnutí  individuální  dota-
ce  na  účast  na  sportovních  světových  hrách 
transplantovaných v Perhtu v Austrálii v měsíci 
dubnu 2023 ve výši 10 000 Kč Milošovi Duško-
vi,  bytem Elišky Krásnohorské 1097/57, Krás-
ná  Lípa  a  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  č. 

2023/15/21 - 91 o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Krásná Lípa dle přílohy.

Kulturní dům
Usnesení RM č. 7 – 22/2023
RM bere na vědomí program kina a využití kul-
turního domu v měsíci duben 2023 dle přílohy.

Zpráva o plnění úkolů z 3. až 6. RM
Usnesení RM č. 7 – 23/2023
RM  bere  na  vědomí  Zprávu  o  plnění  úkolů 
 z 3. až 6. RM.

IV. Informace

Informace
RM projednala následující informace a zápis:
-  nezaměstnanost  v  jednotlivých  územích 
okresu Děčín k 28. 2. 2023,

-  žádost  Ing. A. Doškové o umístění reklamní 
cedule na budovu domu služeb,

-  zápis z jednání Společenské komise ze dne 
7. 3. 2023.

Jan Kolář, Jana Drobečková

ÚŘEDNÍ A POKLADNÍ HODINY MĚÚ, 
PROVOZNÍ DOBA A CENÍK SBĚRNÉHO DVORA V KRÁSNÉ LÍPĚ
Kontakt na podatelnu: tel.: 412 354 820 nebo 
777 938 829, e-mail: podatelna@krasnalipa.cz
Kontakt  na  sběrný  dvůr  a  technické  služby: 
tel.: 412 354 848, e-mail cechovam@krasna-
lipa.cz
Kompletní seznam kontaktů na jednotlivá pra-

coviště  a  úředníky  naleznete  na  webových 
stránkách  www.krasnalipa.cz/kontakty.php 
(v menu Úřad  ► kontakty).  
Provozní doba sběrného je shodná s provoz-
ní dobou kanceláře technických služeb a platí 
od 1. 4. do 31. 10.

Úřední hodiny MěÚ
Pondělí 8:00 – 11:30 12:00 – 17:00
Středa 8:00 – 11:30 12:00 – 17:00
Pátek 8:00 – 11:30

Pokladní hodiny

Pondělí 8:00 – 11:30 12:00 – 17:00
Úterý 8:00 – 11:30 12:00 – 14:30
Středa 8:00 – 11:30 12:00 – 17:00
Čtvrtek 8:00 – 11:30 12:00 – 14:30
Pátek 8:00 – 11:30

Letní provozní doba sběrného dvora

Pondělí 7:00 – 12:00 14:00 – 17:00
Úterý 7:00 – 12:00 14:00 – 15:00
Středa 7:00 – 12:00 14:00 – 17:00
Čtvrtek 7:00 – 12:00 14:00 – 15:00
Pátek 7:00 – 13:00

Sobota v 
sudém týdnu   8:00 – 11:00

Poslední  příjem  odpadu  bude  probíhat  nej-
později 15 minut před koncem provozní doby.

Ceník za odkládání odpadů ve Sběrném dvoře města Krásná Lípa

Katalogové
číslo Druh odpadu Měrná

jednotka

Cena 
za jednotku 

(v Kč)

20

Komunální odpady (objemný odpad, směsný
komunální odpad, nebezpečný odpad, biologicky
rozložitelný odpad, elektroodpad, dřevo, jedlý olej a tuk, 
recyklovatelné složky komunálního odpadu –
papír, plasty, sklo, kovy, nápojové kartony, polystyrén, 
textil)

kg ZDARMA*

16 01 03 Pneumatiky – bez disku (osobní, motorkové) ks 25,00

16 01 03.1 Pneumatika nákladní – bez disku (ostatní – dodávky, 
lehké nákladní, traktorové přední) ks 45,00

16 01 03.2 Pneumatika nákladní – bez disku (od 8,25x20, 
traktorové zadní) ks 75,00

17 01 07 Směsi nebo oddělené frakce betonu, cihel, tašek 
a keramických výrobků (stavební suť) kg 2,00

17 06 04 Izolační materiály (skelná vata, asfaltová lepenka aj.) kg 5,00

*Občan, který odevzdává odpad ZDARMA (pouze trvale bydlící nebo vlastník nemovitosti, 
ve které není nikdo trvale hlášen – rekreant) musí být na sběrném dvoře fyzicky přítomen!


